
 

 

Besluitenlijst Gemeenteraad 

Datum 25-01-2018 na schorsing hervat op 01-02-2018 
Tijd 19:30 - 23:00 (1-2: 20:00 – 22.30) 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Wobine Buijs-Glaudemans 
  
 
Kenmerk Omschrijving 

1 Opening 

2 Vragenhalfuurtje 

3 Trekking stemcijfer 

4 Mededelingen 

5 Spreekrecht voor het publiek 

6 Vaststelling van de agenda 

7. a Ontheffing woonplaatsvereiste  wethouder Van de Ven 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

7. b Benoeming burgerlid 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

7 Lijst ingekomen stukken 

Op verzoek van de fracties van PvdA en SP wordt de brief over subsidie voor 

Ruilwinkel Oss, briefnummer 7-I-05, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fracties willen de mening van het college en 

de overige fracties horen.  

 

Op verzoek van de fracties van PvdA, SP en CDA wordt de brief over toenemende 

hinder omgevingslawaai, briefnummer 7-I-17 geplaatst op de lijst ingekomen 

stukken van de adviescommissie Ruimte. De fracties willen een reactie van de 

wethouder en weten wat er gedaan wordt aan de geconstateerde klachten. De 

fractie van het CDA wil de mening van de overige fracties horen.  

 

Op verzoek van de fractie van PvdA wordt de brief over nieuw beleid tegen etnisch 

profileren, briefnummer 7-I-20, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil weten of de aanbevelingen in de 

brief worden overgenomen. 

 

Op verzoek van de fracties van GroenLinks, D66 en SP wordt de brief over breng het 

stembureau naar jongeren, briefnummer 7-I-01, geplaatst op de agenda van de 

Agendacommissie. De fracties vinden dit een goed initiatief en willen dit bespreken.  

 



 

 

Op verzoek van de fracties van D66 worden de brief over hoe de gemeente Oss 

omgaat met ouderen die langer zelfstandig thuis willen wonen, briefnummer 7-I-9 

en de brief over thuiszorgwinkel Oss, briefnummer 7-III-01, geplaatst op de lijst 

ingekomen stukken van de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil het 

college vragen wat hieraan is gedaan, wordt gedaan of gaat doen.  

 

Op verzoek van de fracties van D66, SP en CDA wordt de brief over 

voorzieningenkaart Ravenstein 2030, briefnummer 7-I-3, geplaatst op de lijst 

ingekomen stukken van de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie van D66 

wil weten hoe het college omgaat met de aanbevelingen. De fractie van SP wil met 

het college van gedachten wisselen. De fractie van CDA wil de mening van de 

overige fracties horen.  

 

Op verzoek van de fractie van D66 wordt de brief over de verkiezingsprogramma’s 

en het religieus en cultureel erfgoed, briefnummer 7-I-15, geplaatst op de lijst 

ingekomen stukken van de Adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil weten 

wat hiermee wordt gedaan in de toekomst, wat kunnen, willen en mogen we. Is er 

geld voor?  

 

Op verzoek van de fractie van SP wordt het antwoord op de artikel 41 vragen over 

kantine Berghem Sport, briefnummer 7-II-3, samen met het antwoord op de 3 

onbeantwoorde vragen, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil het standpunt van de overige 

fracties weten.  

 

Op verzoek van de fractie van SP wordt het antwoord op de artikel 41 vragen over 

gratis Wifi, briefnummer 7-II-2, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil dit inhoudelijk en procedureel 

bespreken.   

 

Op verzoek van de fractie van SP wordt de brief over Den Bongerd, briefnummer 7-

I-19, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de adviescommissie Sociaal 

Bestuurlijk. De fractie heeft vragen aan de wethouder over de uitvoering van de 

motie, hoe de wethouder gevolg gaat geven aan de oproep in de brief, en er hebben  

tussentijds ontwikkelingen plaatsgevonden.  

 

Op verzoek van de fractie van SP wordt de brieven over slachtofferbeleid, 

briefnummers 7-I-6 en 7-I-23, geplaatst op de lijst ingekomen stukken van de 

adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil af spreken hoe het komende jaar 



 

 

hiermee om te gaan en hierover voor het einde van het jaar duidelijkheid over 

hebben.  

 

Op verzoek van de fractie van SP wordt het antwoord op de artikel 41 vragen over ’t 

Zicht. Briefnummer 7-II-01, geplaatst op de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De 

fractie wil het antwoord betrekken bij de raadsinformatiebrief over ’t Zicht.  

8 Stimuleringsregeling wonen in het centrum 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

9 Uitgangspuntennotitie Omgevingswet en Omgevingsvisie 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

10 Deelname van de gemeente in de vereniging de Talentencampus 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

11 Ontwikkelingen crematorium Oss 

Besluit 

Aangenomen 

(Voor: CDA, VVD, GroenLinks, PvdA en VDG. Tegen: Beter Oss, SP en D66) 

 Motie Zorgvuldige afweging crematorium 

Besluit 

Verworpen 

(Voor: SP, Beter Oss en D66. Tegen: CDA, VDG, PvdA, GroenLinks en VVD) 

12 Nota van Uitgangspunten mestbewerking 

Besluit 

aangenomen 

(Voor: SP, GroenLinks, PvdA, VDG, VVD, D66 en CDA. Tegen: Beter Oss ) 

 

Stemverklaringen: 

SP: De fractie stemt in met de nota. De fractie verwacht dat er als er een aanvraag 

komt en een herziening nodig is dat dit terugkomt in de gemeenteraad. 

GroenLinks: Vindt het jammer dat het amendement verworpen is zodat de nota nog 

scherper zou zijn geweest. Maar de nota is wel erg belangrijk om het proces verder 

te laten gaan, daarom stemt de fractie in met de nota. 

PvdA: De fractie stemt voor de nota, omdat die nodig is om gemotiveerd een nieuw 

bestemmingsplan te kunnen vaststellen. Maar de fracties blijft tegen de laatste zin in 

de nota. 

D66: De fractie vindt dat de raad opnieuw in positie moet worden gebracht als er 

een aanvraag komt, en een heroverweging nodig is. 



 

 

Beter Oss: De fractie is het niet eens met de genoemde zin en zal daarom tegen de 

nota stemmen.  

 Amendement De regie over mestbewerking in Oss in eigen handen houden 

Besluit 

Verworpen 

(Voor: PvdA, SP, GroenLinks, Beter Oss en D66. Tegen: CDA, VDG en VVD ) 

13 Bedrijfsplan BLOU 

Besluit 

Unaniem geamendeerd aangenomen 

 Amendement ICT samenwerking 

Besluit 

aangenomen 

(Voor: VVD, SP, GroenLinks, D66, CDA en PvdA. Tegen: VDG, Beter Oss) 

14 Aanpassing Verordening Maatschappelijke Ondersteuning Oss 2018 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

 

Met de stemverklaring van SP dat de fractie hoopt dat de discussie over ZZp-ers 

snel zal worden gevoerd. 

Stemverklaring GroenLinks: De fractie vindt het jammer dat er een ongelijkheid 

blijft. De fractie is blij met de toezegging dat er een grondige discussie komt over de 

positie van ZZp-ers in de zorg. 

Stemverklaring D66: De fractie is blij dat er een breed onderzoek komt naar de 

problematiek rond ZZp-ers in de zorg, maar ook in de schuldhulpverlening.  

 Amendement Tarief PGB voor diensten in WMO verordening 

Besluit 

Verworpen                

(Voor: GroenLinks, SP, Beter Oss en PvdA.  Tegen: CDA, D66, VVD en VDG) 

 

Met de stemverklaring van CDA dat de fractie na alles gewikt en gewogen te hebben 

niet met het amendement meegaat, maar wel voor het voorstel zal stemmen. 

Stemverklaring D66: De fractie vraagt zich af wat de adviesprijs van FNV, 

waarboven ze nog zitten, te maken zou kunnen hebben met een lagere kwaliteit. 

D66 steunt het amendement niet.  

15 Voortgangslijst moties 

 

De afdoening van de Motie Instandhouding Maasveren (17-051) is in stemming 

gebracht. 

Besluit  



 

 

Aangenomen (de motie is afgedaan) 

(Voor: VDG, CDA, VVD, D66, PvdA, GroenLinks. Tegen: SP en Beter Oss) 

16 Moties vreemd aan de orde van de dag 

16.1 Motie Osse schoolpleinen kleuren groen 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

16.2 Motie Statiegeldalliantie 

Besluit 

Unaniem aangenomen 

16.3 Motie Structureel beleid voor erkenning en gelijkstelling van LHBTI in 

regenboogstad Oss 

Besluit 

Aangenomen 

(Voor: CDA, D66, GroenLinks, PvdA, VDG, SP en Beter Oss. Tegen: VVD ) 

17 Voorstel tot het houden van een besloten vergadering 

18 Sluiting 

 
 


